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MØTEREFERAT  
MEDLEMSMØTE SANDVIKA VEL BÅTHAVN  
Tid: Onsdag 3 Oktober 2007 Kl 20.00  

Sted: Norstad Banrehage, Kavlebruvn 4. OTTESTAD 

Innkalt av: Styreleder 

Referent Willy Westeng 

Deltagere: Magne Kvalbein, Øystein Sætrang, Willy Westeng, Arve Vold, Ernst Lochert, Hugo 
Borgnes, Arne Myrvold 

Fravær:  

 

SAK TEKST ANSVAR FRIST 

1 Revitalisering av foreningens ledelse 
a) Gjennomgang av dagens situasjon. Foreningen ble 

startet i 1995 etter å ha blitt skilt ut fra velforeningen. 
Båthavna ble da en datterforening av Sandvika Vel med eget 
styre med ansvar for egne drift og økonomi.  Magne 
redegjorde også litt om problemene som oppsto da man i 
1995 forsøkte å utbedre havna. Fylkesmann truet med å 
legge ned hele båthavna men saken ble anket til høyere 
instans og man fikk beholde de 16 plassene som var der 
opprinnelig. Derfor har virksomhet  til dagens styre de siste 
bestått i å forvalte de 16 båtplassene og organisere klipping 
av gress Styreleder og kasserer har vært med lenge og 
ønsker å stille sine plasser til disposisjon.   

b) Utnevne valg komité for å finne nytt styre: Ernst 
Lochert, Magne Kvalbein og Willy Westeng ble utnevnt til valg 
komité. Forslag til styrekandidater meldes til 
valgkomiteen.  

 

  

2 Utbygging av båthavna.  
a) Utvidelser av antall båtplasser og bryggeutbygging: 

Øystein Sætrang fremla forslag om utbygging av ca 36 
båtplasser, mudring og nytt bryggeanlegg. Det ble 
enstemmig vedtatt å jobbe videre med dette forslaget. Se 
eget vedlegg.  

b) Klipper bod. Det er nå kjøpt inn en motorklipper for bruk i 
båthavna. Magne Kvalbein foreslår å sette opp en bod  med 
kodelås nede i båthavna.  Det ble vedtatt å gå til 
anskaffelse til en slik bod med kostnadsrammer rundt 
Kr 10.000,- 

  

3 Eventuelt 
• Det ble bemerket at noen sluntret unna klippevakta si i 

sommer. Dette skaper store problemer for nestemann som 
skal klippe. Neste år må dette bli bedre. 

  

 


